

Styret i Reisa Elvelag avholdt styremøte 5 mars 2018 fra kl. 1100- 1600 på Halti.

Følgende møte:

- Kåre Rasmussen (stemmeandel 1 ½) – møteleder
- Odd K. Kristiansen (stemmeandel 1 1/3)
- Lars Frihetsli (stemmeandel 1 ½)
- Harry Fyhn (stemmeandel 1 1/3)
- Bjørn Mikkelsen (stemmeandel 1 1/3)
- Terje Nordberg (stemmeandel 1 ½)

Ikke møtt:

- Jan H. Tørfoss (stemmeandel 1 ½) - meldt forfall, vara kunne ikke møte.

SAKSLISTE

Sak 11/18 Godkjenning av innkalling og saksliste

Vedtak:
Godkjent

Sak 12/18 Godkjenning av møteprotokoll fra styremøte 4.1.2018

Vedtak:
Godkjent

Sak 13/18 Orienteringssaker:

Saksopplysning:

1. Kort oppsummert om gjennomføringen av valgmøtene for private grunneiere og fiskeberettigede.
2. Status oppdragsavtale med Halti Næringshage AS

Vedtak:

1. Styret tar referatene fra valgmøtene til etterretning
2. Styret iverksetter tiltak etter at Halti NH ikke viderefører opsjonen på 2 nye år i oppdragsavtalen om sekretariat i Reisa Elvelag.

Sak 14/18 Godkjenning og underskriving av årsregnskap 2017

Saksopplysning:

Årsregnskapet for 2017 skal godkjennes og underskrives av styret i RE. Årsregnskapet er under utarbeidelse av Halti Regnskap med lovnad om at dette skal kunne være ferdig innen utgangen av februar. Deretter skal det revideres før styremøtet. Regnskapet og revideringsstatus vil ettersendes fortløpende opp mot styremøtet.

Vedtak:

Styret godkjenner regnskapet med endring i prinsippnoter og note 6 om skatteplikt. Dette skal være avklart i tidligere mottatt brev fra skattevesenet.

Sak 15/18 Godkjenning og underskriving av årsmelding 2017

Saksopplysning:

Årsmeldingen skal godkjennes og underskrives av styret i RE. Daglig leder har utarbeidet forslag til årsmelding, og denne vil gjennomgås i løpet av styremøtet.

Vedtak:

Årsmeldingen godkjennes av styret.

Sak 16/18 Budsjett 2018

Saksopplysning

Eventuelle revideringer i forbindelse med sesongen 2018, i forkant av årsmøtet.

Vedtak:

Styret vedtar budsjettet for 2018 med budsjettert resultat 180 000,-. Styret vil også foreslå å omdisponere tidligere reservefond til driftsfond etter vedtektenes §11.

Sak 17/18 Styrets innstilling til årsmøtesak 12/2018, vedtektsendringer §§8.2 og 13.

Saksopplysning:

I forbindelse med årsmøtesak 12/2018 bør styret innstille til vedtektsendring i §§8.2 og 13, jamtfør diskusjoner gjort i styrevedtak 4/18 kulepunkt 2 og 5/18 kulepunkt 4. Vedtakene omhandler om å vedtektsfeste en dato for når fiskereglene for sesongen skal være fastsatt og ikke kunne endres om ikke det kommer pålegg fra myndigheter, samt hvilke reaksjonsmuligheter styret i RE vil ha ved brudd på vedtekter/fiskereglene. Forslag som ble drøftet forrige styremøte vil bli framlagt under møtet.

Vedtak:

Styret stiller seg bak drøftingsnotat «2018-03-NOTAT VEDRØRENDE VEDTEKTENE FOR ELVELAGET» og vil presentere denne ved årsmøtet 20.mars som styrets innstilling til årsmøtesak 12/2018.

Se ellers vedlagt notat.

Sak 18/18 Styrets innstilling til årsmøtesak 13/2018, dispensasjonsordning for fiske i Reisaelva for utdannings- eller opplæringsformål

Saksopplysning:

Sekretariatet i RE mottok i sesongen 2017 3 ulike forespørslar fra ulike organisasjoner om mulighet for å drive opplæringsfiske og lignende i Reisaelva. Dette er i utgangspunktet gode saker for RE både rekrutteringsmessig, omdømmemessig og i forhold til å bygge gode holdninger rundt elva. Dette ble vurdert som vanskelig å tildele administrativt, da kortene per definisjon allerede er fordelt mellom grunneiere og fiskeberettigede, og at kort som eventuelt skulle tildeles til formålet da måtte tas fra grunneiersiden alene. Disse kortene råder per definisjon grunneierne over og ikke RE.

I denne forbindelse ønskes det fra administrasjonen sin side at styret utformer forslag til årsmøtevedtak som kan benyttes som tildelingsgrunnlag overnevnte tilfeller, og at denne fremmes for årsmøtet for vurdering.

Vedtak:

Styrets innstilling til vedtak i årsmøtesak 13/2018:

Årsmøtet innvilger myndighet til styret i Reisa Elvelag til å gi dispensasjoner til rekrutteringsfiske og lignende, gitt at det er gitt tillatelse fra grunneier i hvert enkelt tilfelle. Ordningen skal evalueres etter sesongen.

Sekretær Steinsvik ble permittert fra styremøtet ca. kl 1500 og styret holdt interne diskusjoner rundt sak 13/18 kulepunkt 2.

Møtet hevet kl 1600.

Rune Steinsvik
referent